



# Notulen

## Algemene Ledenvergadering Hees

Heeskantine, maandag 18 november 2024

Aanvang 19.30 uur, Start 20.00 uur

### Opening

De voorzitter opent de vergadering.

Welkom allemaal, goed om te zien dat er veel jongere leden aanwezig zijn, meer aansluiting bij de trouwe ridders die altijd komen

### Mededelingen/ingebrachte stukken

- Geen afmeldingen
- Geen ingebrachte stukken

### Agendapunten:

- **Notulen ALV 11 december 2023**
  1. We hebben als bestuur een aantal dingen opgepakt, maar ook een aantal niet.
  2. Er is een lantaarnpaal geregeld ten behoeve van buitenverlichting terras. Momenteel wordt deze gespoten en er is een nieuwe kap besteld, zodra de paal klaar is wordt deze geplaatst.
  3. AED-cursus is onder de aandacht, wordt op korte termijn gepland.
  4. Enquête uitzetten onder de leden om te komen tot een nieuw handboek
  5. Website professionaliseren is nog niet gelukt

#### Reactie vanuit aanwezigen

1. *Vanuit de ledenadministratie moet er een koppeling zijn met de statuten? Kabouters, JO7 en 35+ dames. In statuten staat dat alle leden hetzelfde geregistreerd worden, dat is nu niet het geval.*

Bestuur: Alle leden worden op dezelfde manier geregistreerd in de ledenlijst en betalen contributie. Alleen de leden die in een team zitten die KNVB competitie spelen worden geregistreerd bij de KNVB

2. *Wat wordt de plek van de speeltoestellen?*

Bestuur: Waarschijnlijk naast de container, plek wordt in overleg met BINK bepaald

3. *Wie is er op zaterdag verantwoordelijk voor de EHBO/AED?*

Bestuur: Eén en ander is afhankelijk wie er naar de cursus gaat en wie deze al gevolgd heeft. Er moet geïnventariseerd worden en een lijst gemaakt. Bij het bestuur ligt al veel. Dit moet breder gedragen worden. Wie zou dit op zich willen nemen?

4. *De irritatie voor het opruimen van de goals blijft. Wat zou een goede oplossing zijn? Is het een idee om bij de trainers te vragen waar wij ze bij kunnen helpen om dit beter opgeruimd te krijgen? De grote goal is ook nog kapot, moet gelast worden.*



Bestuur: Wieltjes onder de goals is 1 van de oplossingen, lijnen trekken waar ze precies moeten zou ook bij kunnen dragen. We moeten het met zijn allen doen.

Wie wil ons hierbij helpen? Timon, Henk en Maarten-Jan melden zich hiervoor aan

5. *Stand van zaken entree*

Bestuur: volgt later in de presentatie

6. *Stand van zaken afrekening met de gemeente*

Bestuur: volgt later in de presentatie

○ **Beslissingen bestuur tussen de 11 december 2023 en 18 november 2024**

Tussen de ALV van 11 december 2023 en 18 november heeft het bestuur diverse beslissingen genomen zijn hier vragen of opmerkingen over?

Reactie vanuit aanwezigen

1. *De verbouwing van het herentoilet, had dit niet een punt voor de ALV vergadering moeten zijn zodat de leden mee hadden kunnen denken?*

Bestuur: Neen, dit valt onder de verantwoordelijkheid van het bestuur en kan/mag besloten worden in een reguliere bestuursvergadering/

○ **Stand van zaken Hees**

In het algemeen is het seizoen 2023-2024 een jaar met veel gezichten geweest

De ontvangst van het Soester Elftal, overlijden Fons, bestuurslid lang afwezig vanwege zijn gezondheid waardoor een achterstand ontstond, wegvallen van een paar andere Hezianen, problemen rondom de selectie van het eerste elftal. We hebben veel voor ons kiezen gehad. Als bestuur hebben we de keuze gemaakt om weer terug te gaan naar het oude waarden van onze kleine familieclub. Vanuit onze leden bouwen we onze club op alle onderdelen op.

*Het nieuwe seizoen*

Dit seizoen gestart met een Hezianen elftal. Veel energie in het team!

*Afronding project A+B*

Het is een intensief traject geweest. Voor de vakantie ontvingen wij een voorstel met een groot bedrag wat betaald moest gaan worden. De reden hiervan was dat wij meer ruimte hebben gekregen, dus meer moesten betalen. Hier zijn wij niet mee akkoord gegaan. Naar aanleiding van onze reactie hebben begin november een eindafrekening voor de nieuwbouw gekregen. We moeten nu nog een klein bedrag betalen (rond € 4.500, -), maar we hebben geen schuld en hoeven geen hypotheek af te sluiten. Het is ons gelukt!

*Vraag bestuur:* Stemmen jullie akkoord met het te betalen bedrag aan de gemeente?

*Reactie leden:* Wordt algemeen mee ingestemd en er volgt een kort applaus.

*Project C, Entree sportcomplex*

Loopt met de ASR en de gemeente om dit te gaan realiseren. Zodra er plannen bekend zijn worden deze in de kantine opgehangen

Reactie/vragen vanuit aanwezigen:

*Leden: Hoe gaan we tot die tijd om met de auto's die in de bocht geparkeerd staan. De hulpdiensten kunnen er dan niet door*

*Bestuur:* Er worden regelmatig mails gestuurd naar de gemeente, maar we hebben nog geen concrete reactie mogen ontvangen.



*Leden: Is het een idee als we het zelf vanuit de club palen gaan plaatsen met de werkploeg?*

Bestuur: Als noodvoorziening is dit een goed idee

#### *Concept statuten Hees, vaststelling*

De statuten zijn aangepast met de feedback van vorige ALV. De notaris Van Veeren heeft de laatste opmerkingen verwerkt en nu vragen wij om een akkoord op de vaststelling van de statuten.

*Leden: Wordt algemeen mee ingestemd, de statuten worden goedgekeurd en vastgesteld.*

#### *Kinderopvang BINK*

Bestuur: Is gerealiseerd. BINK heeft boven ingericht en wij mogen daar gebruik van maken. Het streven is om op drie middagen 24 kinderen een plek te bieden. Vooral nog lijkt dit prima te lukken.

Er is een overkapping gemaakt voor de Stins en we zijn in gesprek voor een sponsorcontract.

#### *Prijslijst per 1 december 2024 kantine*

Bestuur: Voorstel om de kantine prijzen te verhogen met 12% vanaf 1 december 2024.

*Leden: Stemmen akkoord kantine prijzen te verhogen, wordt algemeen mee ingestemd*

#### *Contributie 2025-2026*

Bestuur:

Voorstel om de contributie vanaf volgend seizoen te verhogen:

- Veldspelers met € 10,-- en kleding € 10,-- totale verhoging per lid € 20,--
- Zaalspelers met € 20,-- en kleding € 10,-- totale verhoging per lid € 30,--

*Leden: Stemmen akkoord contributie te verhogen, wordt algemeen mee ingestemd.*

#### *Muntverkoop als betaalmiddel*

Bestuur: Wat te doen met Hees munten? Alleen met evenementen of ook daarbuiten?

*Leden: Alle aanwezige stemmen unaniem op alleen evenementen*

Bestuur: Barpersoneel komt in vervelende situaties bij weigeren munten, iedereen graag op dat moment helpen.

#### Reactie/vragen vanuit aanwezigen:

- *Is het een idee om een 0- punt te creëren? Oude munten te vervangen voor nieuwe munten of bonnen met vervaldatum?*

Bestuur: Wij gaan ermee aan de slag en komen met een voorstel.

#### *Activiteiten buiten het reguliere voetbal om*

Bestuur: Als de club dicht is, is deze ook echt dicht. Onze vrijwilligers lopen terug. We willen minder activiteiten, zoals verjaardagsfeesten op vrijdag. Dit gaat in per 01-01-2025. Natuurlijk kan het bestuur een uitzondering maken in bijzondere gevallen.

#### Reactie/vragen vanuit aanwezigen:

- *Kunnen we de bardienst verplicht maken?*

Bestuur: Daar hebben we tot nu toe nog niet voor gekozen, afkopen door leden is ook geen optie, want dan heb je nog niet de gaten gevuld. Er zijn veel wensen, bijvoorbeeld alleen de ochtend of alleen de middag en tot sluit zijn er weinig. Alle aanwezige vanavond bij de ALV helpen de club als vrijwilliger, dit is dus niet de

plek om te werven voor extra hulp. Er zijn ouders die af en toe legen gaten willen vullen, maar niet vast ingedeeld willen worden.

- *Is het een idee om een flyer op te hangen, wij zoeken barpersoneel?*  
Bestuur: Wij gaan het dit jaar aankijken en indien nodig een plan maken welke wij op de volgende ALV voorstellen.

- **Benoeming bestuur**

- Beëindiging: Thierry Sneijder (penningmeester) vanaf november 2024
- Herbenoeming: Erik van Mourik (jeugdvoorzitter) voor een periode van twee jaar tot november 2026 en Annelies de Gooijer-Wantenaar (secretaris) voor een periode van twee jaar tot november 2026.
- Sander Rijnja als penningmeester voorlopige benoeming.

Bestuur: Gaan jullie akkoord met de beëindiging en herbenoemingen?

*Leden: Stemmen akkoord, wordt algemeen mee ingestemd.*

Eerder benoemd, valt buiten de instemming voor twee jaar, tot november 2025.

- Jeffrey Dorrestijn (Algemene- en sponsorzaken)
- Hans Uit den Bogaard (Vicevoorzitter/wedstrijdsecretariaat)
- Sander Rijnja (Technische zaken)
- Ed Knies (Voorzitter)

*Opmerking: vanuit het bestuur:*

Zoals eerder benoemd hebben we nieuwe bestuursleden en vrijwilligers nodig:

- Coördinatoren jeugdcommissie JO11 t/m JO15
- Bestuurslid wedstrijdsecretariaat
- Bestuurslid penningmeester
- Vrijwilligers organisatie 'Hees 75 jaar' wie wil er helpen? Wil je je aanmelden stuur een mail naar [secretariaat@vv-hees.nl](mailto:secretariaat@vv-hees.nl)

- **Financieel**

Veel werk gehad om het op orde te krijgen, dit heeft geresulteerd in een slecht resultaat. Op iedere positie meer kosten en het is een uitdaging om dit jaar weer alles goed te krijgen. Om meer grip te krijgen op de financiële huishouding worden de touwtjes stevig aangetrokken. Om die reden benadrukt het bestuur dat investeringen, uitjes of activiteiten eerst met een begroting langs het bestuur moeten voor een akkoord. Verzoeken kunnen gedaan worden aan de verschillende bestuursleden. Ook kan het aangevraagd worden per mail ([secretariaat@vv-hees.nl](mailto:secretariaat@vv-hees.nl)). In de eerstvolgende bestuursvergadering zullen de aanvragen besproken worden.

- Balans is doorgenomen  
Reactie/vragen vanuit aanwezigen: vragen zijn beantwoord
- Winst/verliesrekening is doorgenomen  
Reactie/vragen vanuit aanwezigen:

- Toch veel geld naar elektra, gas en water. Kijken naar een oplossing. We hebben veel apparaten aan staan de 24/7. Misschien een tijdschakelaar ertussen en een keuze maken wat wel aan en wat niet. De lampen boven blijven lang branden minimaal 45 minuten. Optie om hier een schakelaar te plaatsen?  
*Bestuur:* gaan we naar kijken.
- Transacties met een clubcard kost minder geld dan een pintransactie.  
*Bestuur:* Goed idee om hierover te communiceren.
- Munten welke niet ingeleverd worden tijdens een evenement en het bedrag wat op een clubcard staat is een schuld weke Hees heeft aan de eigenaren van de munten en de clubcard. Seizoen 2023-2024 is het niet inzichtelijk wat de schuld is.  
*Bestuur:* Beiden geldstromen gaan we inzichtelijk maken
- Bij een jeugdteam is er een trainer weg. Hiervoor in de plaats zijn er 3 teamleiders aangemeld in sportlink. Per aanmelding kost di geld. Wat is de reden dat wij dit doen? Kunnen ook als ouder toegevoegd worden aan een team.  
*Bestuur:* Lijkt ons ook een beter idee als ouder, gaan beleid maken voor nieuwe seizoen.

○ Begroting seizoen 2024-2025 is doorgenomen

Reactie/vragen vanuit aanwezigen:

- Bedrag jeugdactiviteiten naar beneden dit is niet realistisch aangezien de jeugd van 100 leden naar 130 leden is gegroeid.  
*Bestuur:* opbrengst grote clubactie is voor het jeugdkamp en jeugd activiteiten, dit is als aanvulling op bedrag in de begroting.
- Prijzen aanpassen voor reclame borden? Zijn ook al jaren hetzelfde, € 100,- per jaar is een goede optie.  
*Bestuur:* wij gaan een voorstel maken. Zijn onder andere aan het nadenken of we ook borden rond veld 2 willen gaan plaatsen. Dit kan dan voor een ander bedrag dan langs veld 1

*Leden:* Stemmen akkoord begroting, wordt algemeen mee ingestemd.

○ Verslag en advies kascommissie

Wie wil ons team versterken? Wij zijn nu met zijn tweeën en hebben echt een derde persoon nodig. Het kost ongeveer 3 uur per jaar. Wie meldt zich aan? Kan via [secretariaat@vv-hees.nl](mailto:secretariaat@vv-hees.nl).

De kascommissie heeft tijdens de controle geen onregelmatigheden geconstateerd. Zij zijn van mening dat de uitgaven en inkomsten op correcte wijzen zijn geadministreerd en dat de balans en winst- en verliesrekening per 30-06-2024 een juiste weergave zijn van de financiële positie van Hees.

De commissie verleent decharge aan het bestuur van V.V. Hees.

## Rondvraag

- September vorig jaar is de laatste nieuwsbrief verschenen, goed initiatief. Wat is de status? Verbouwing van het herentoilet zou hier bijvoorbeeld in vermeld kunnen worden.



*Bestuur:* Door de vele werkzaamheden van het bestuur is het maken van een nieuwsbrief gesneuveld. Daarvoor is ons clubblad gestopt. Het vraagt veel tijd, tijd die er onvoldoende is. Er wordt veel gecommuniceerd via onze website en de sociale media. Het idee is dat alle informatie nu in delen wordt aangeboden.

Je bent de 1<sup>e</sup> die erop terugkomt en dit geeft misschien aan hoe mensen het ervaren. Zijn er meer die het missen? Vanuit de aanwezige geen reactie.

- Is er een meerjarig onderhoudscontract afgesloten met de gemeente?

*Bestuur:* het onderhoud is voor een deel voor de gemeente en een deel voor onze club. We gaan ernaar kijken en budget in de begroting hiervoor meenemen

- Wat is de stand van zaken drainage veld 2? Het slechte weer komt eraan.

*Bestuur:* Wij kunnen geen zekerheid geven. Dit proces loopt nu al drie jaar en wordt gerealiseerd met grote tussenpozen. Er zit nu een pompje op aangesloten voor de afwatering, dit is nog niet de definitieve pomp. Daar wachten we nog, de gemeente had de vergunningen nog niet rond. We blijven mail sturen, maar hebben er geen grip op. Helaas heeft de gemeente ook gekozen voor goedkopere drainage van pvc.

## **Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering om 22.22 uur en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje.

**Volgende ALV vergadering: maandag 17-11-2025.**